
Вх.№1322-2/05.09.2023 г. 

 

Обществен съвет 

към  

ОУ „Шандор Петьофи“, гр. Хасково 

Протокол 

Хасково, 05.09.2023 г. 

   Днес, 05.09.2023 г. в дирекцията се проведе заседание на Обществения съвет към ОУ 

„Шандор Петьофи“ гр. Хасково. На заседанието присъства г-жа Антоанета Петрова- 

директор  

Заседанието се проведе при следния ДНЕВЕН РЕД: 

1. Съгласуване на училищни учебни планове – I, II, III, IV, V, VI, VII клас; 

2. Обсъждане на Етичен кодекс на училищната общност за учебната 2023 /2024 

година; 

3. Обсъждане Стратегията за развитие на училището за 2023-2028 година; 

4. Обсъждане план за действие при изпълнение на стратегията на Стратегията за 

развитие на ОУ“ Шандор Петьофи“ за 2023 -2024 година; 

5. Изразяване на становище за вида на предлаганата закуска – подкрепителна за 

учениците в начален етап; 

6. Изразяване на становище за поевтиняване на обедното хранене на учениците; 

7. Изразяване на становище ОУ“ Шандор Петьофи“ да участва по НП“ Иновации 

в действие“. 

      По първа точка от дневния ред г-жа Петрова запозна членовете на Обществения 

съвет с училищните учебни планове за I, II, III, IV, V, VI, VII клас за учебната 2023/2024 

година, които бяха единодушно одобрени. 

      По втора точка от дневния ред г-жа Петрова представи Етичния кодекс за учебната 

2023/2024 година. Членовете на Обществения съвет приеха без забележки и с 5 гласа 

„за“, „против“- няма, „въздържали се“- няма. 

По трета точка от дневния ред Общественият съвет съгласува Стратегията за 

развитие на училището за 2023- 2028 година. Стратегията за развитие бе единодушно 

приета. 

       По четвърта точка Общественият съвет съгласува План за действие при изпълнение 

на Стратегията за развитие на ОУ“ Шандор Петьофи“ за периода 2023 – 2024 година. 

Членовете на Общественият съвет приеха без забележки и с 5 гласа „за“, „против“- 

няма, „въздържали се“- няма Плана за действие. 

      По пета точка Общественият съвет изрази съгласие за вида на предлаганата закуска 

на учениците от начален етап да бъде подкрепителна. 



      По шеста  точка от дневния ред г-жа Петрова запозна присъстващите с 

поевтиняването на обедното хранене на учениците в размер на 0.20 лв. и така цената на 

обяда ще бъде 3.00 лв. Поевтиняването в размер на 0.20 лв. ще се заплаща от 

училището. Общественият съвет подкрепи поевтиняването на обедното хранене. 

По седма точка Общественият съвет подкрепи кандидатстването на ОУ“ 

Шандор Петьофи“, гр. Хасково в ПН“ Иновации в действие“ . 

    След приключване на дневния ред, заседанието на Обществения съвет, бе закрито. 

 

                                                                           Председател: Ваня Иванова 

                                                                           Протоколист:  Светла Узунова 


